
PREDMET: Poslaniiko pitanje za 1. posebnu zajedniEku sjednicu oba doma PS BiH
koja 6e biti odrZana 11.03.2021. godine

U skladu sa il. 172 Poslovnika Zastupniikog doma, postavljam pitanje :

nir gtla. Borjana Kri5to, predsjedavaju6a

Vije6u ministara
Predsjedavaju6em \4VI

Parlamentarna ve6ina u ovom mandatu je nakon dugotrajnih pregovora
formirana na bazi politidke platforme koja se z'tala <<Plan reformi u oblasti
odbrane>. Ovaj saziv Vijeca ministara je potvrden u Zastupnidkom domu PS
BiH u Decembru 2019.godine. Tada smo slu5aliVaS expoze u kome ste nam se
predstavili u veoma pozitivnom svjetlu, sa mnogo nade i odekivanja za ovu
zemlju i gradane Bosne i Hercegovine. EU i NATO integracije su bile pitanje
samo tehnidko-operativnih mjera i aktivnosti, a potpuna politidka saglasnost je
bila evidentna. Medutim nakon kratkog vremena Vi istranka kojoj pripadate
podeliste drugadije tumaditi isam sporazum kojiste potpisali, nakon kritika od
strane opozicije. Danas Zelim da Vas pitam da lije Bosna danas dalje ili bliZe
EU i NATO-u, ilismo napravili, sa Vama iovim sastavom VM, korak unazad.

Semsudin Nlelfmedovi6, pnik PS BiH

d/u
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